
Z A P I S N I K
sa lo sjednice Skupštine opštine Banja Luka održane 19.2.1964 

u sali Doma kulture u B.Luci

Sjednica počinje u 9.15 časova.
Sjednici predsjedava predsjednik Skupštine opštine 

Popović Milorad.
Zapisnik vodi službenik Skupštine opštine 6adjeno vić

Zorka*
Za današnju sjednicu izostanke su pravdali odbornici: 

I'Ješinović Ts&im, Macr novld Nikola i Keđić Husein.
Nisu pravdali odsutnost odbornici: Djelić Baisa, Jaj- 

čevać Ivica, Kapor„I;Iomir, Medić Nade, Vojno vic Ratko, Buca Ham- 
dija, Cupac Vojo, Černi Vladimir, Odić klira, pucar Llilan i Šulja
lo Dušanka.

Predsjednik konstatuje da sjednici prisustvuje 85 
odbornika, dok je odsutno 14 odbornika.

Pošto predsjednik konstatuje da sjednici prisustvuje 
nadpoloviČna većina odbornika, predlaže slijedeći:

D n e v n i  r e d '

1. Program mjera za zdravstvenu zaštitu na području 
opštine Banja ^uka za 1964 godinu.

2. Predlog Odluke o porodičnom i domskom smještaju 
vaspitno zapuštenih maloljetnih lica.

3« Predlog Odluke o dodjeljivanju novčanih pomoći ma
terijalno neobezbedjenoj djeci na području opštine Banja Luka.

4. Predlog Odluke o dodjeljivanju novčanih pomoći materi
jalno neobezbedjenim licima na području opštine Banja Luka.

5. Predlog Odluke o čuvanju službene tajne,
6. Predlog Odluke o izmjeni Odluke o sistematizaciji 

radnih mjesta u organima uprave Opstinslce skupštine opštine Banja 
Luka.

7. Predlog Odluke o položajnim platama službenika Skup
štine opštine Banja Luka.

Q* Predlog rješenja o davanju saglasnos i na finansis- 
lci plan Fonda za školstvo za 1964 godinu.

9. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na finansiski 
plan Fonda za kulturu za 1964 godinu,

10. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na finansiski 
plan Fonda za socijalnu zaštitu za 1964 godinu.

11. Predlog Rješenja o davanju saglasnoti na finansiski 
plan Fonda sa puteve za 1364 godinu.
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12. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na kupovinu 
zgrade u ulici Maršala Tita broj 7 6.

13- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na plan gaz
do van ja šumama društvenog sektora za 1964 godinu Šumsko-privrednom 
preduseću "Posavina" Bosanska Gradiška.

14* Predlog Rješenja o davanju garancija:
- Fabrici celuloze i viskoze u izgrđnji na iznos od 

53*2oo.ooo.-
- Fabrici celuloze i viskoze u izgradnji na iznos od86.081.000 dinara,

Fabrici celuloze i viskoze u izgradnji ne iznos od
214.200.000 dinara.

- Tvornici gradjevinskog mterijala i montažnih ele
menata "Budućnost" na zajam u iznosu od 2,874.600.-

- Tvornici "Vitaoinka" na iznos od 2o.071.573.-din.
- Tvornici koze na iznos od 62,938.997«- dinara.

_ 15* Predlog Rješenja o razrješenju dužnosti predsjednika
avjeta za komunalne poslove i imenovanju prede ednika Savjeta za 

Komunalne poslove.
1 6 . Predlog Rješenja o postavljenju načelnika udjelenja 

za zdravlje i socijalnu zaštitu Skupštine opštine Banja ^uka.
17* Predlog Rješenja o postavljenju načelnika Odjelenja 

za zdravlje i socijalnu zaštitu Skupštine opštine Banja Luka
18* Predlog Rješenja o razrješenju dužnosti članova 

Komisije za vjerska pitanja i imenovanju članova komisije za vjer
ska pitanja.

19* * redlog Rješenja o produženju mandata članovima Sav
jeta Centra za socijalni rad.

2o. Predlog Rješenja o razrješenju dužnosti upravnika 
Doma kulture u Banjoj Luci*

21* Predlog Rješenja o postavljenju direktora Zavoda 
za urbanizam u Banja Luci*

22. Predlog Rješenja o postavljenju stambenog inspektotfa 
Skupštine opštine Banja Luka.

23* Predlog Rješenja o razrješenju dužnosti članava Ko
misije za utvrđjivanje radnog staža i posebnog staža pri Skupštini 
opštine ^anja Luka*

24* Predlog Rješenja o imenovanju Komisije za utvrđjivanje 
radnog staža i posebnog staza pri Skupštini opštine Banja Luka*

25. Predlog Rješenja iz imovinsko-pravne oblasti:
I. 0 odredjivanju organom korištenja privrednih orga

nizacija na nekretninama vlasništvo opštenarodne imovine:
- Trgovinsko preduseće "Metal",
- Trgovin.preduzeće industriskom robom "Naprijed",
- Preduzeća "Angropromet",
- Montažnog preduzeća "Instalater",
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II. 0^izuzimanju nacionalizovanog neizgradjenog gradje- 
vinskog zemljišta:

- Stojaković Milana,
- Pašalić ^aime, Pašalić Erotine, Perko Martina, 

Kalaš Darije, Paskalo Marije, Baula Vlade i Lazičiđ Dobrile,
- Pranjić Marije,
- Bajrić Ogmana, Mehmeda i Muhameda,
- Simurdjić Milorađa, Kalenjuk Romane i Kalenjuk

Milke,
-  Lovriđ bavke, Milice, Vuković Dušana, Nježić 

Smilje, Savić Mile, Pere,Mileve, Milke, Stojana, Save,Momčila, 
Dušana i Dragana, Elezar Jozefa i Ide, Krstanović Boška i Mirja
ne ,

- Cvijie rogj* Bokonjić Kristine,
III. O dodjeli nacionalizovanog gradjeminskog zemljišta:

- Stambenoj zadruzi,
q Stanuvuković Jovi,
- Stupar Obradu i Gel Mariji,
- Kaj kut Zoranu,
- Fondu za stambenu iz radnju.

IV. 0 odredjivanju isplate naknade za dodjeljeno 
nacionalisovano neizgradjeno gradjevinako zemljište preduseđu 
nElmontn u više rata.

^V.O dodjeli zemljišta vlasništvo opštenrodne imovine 
preduzeću "Koloni,al".

VI. 0 prodaji zemljišta vlasništvo opštenroune imovine 
Pejaković Franji.

VII. 0 dodjeli zemljišta ZZ Banja L^ka.
VIII. 0 odbijanju za tjeva za do jelu nacionalizovanog 

neizgradj enog gradjevinsko zemljišta:
- preduzeca "Instalater"
- Stambene zajednice "Mejdan"
- Jusufoviđ Idriza,
- Račić Petra,
- Trokič Ibrahima,
- Lukenđa Ante.

26. Predlog Rješenja o obrazovanju komisije za pregled 
statuta radnih zajednica.

27. Predlog Rješenja o razrješenju dužnosti upravnika 
Opšte bolnice ^anja Luka.

28. Predlog Rješenja o davanju ovlašćenja Komunalnoj ban] 
ki Banja Luka za naplatu učešća po zajmu Fabrici celuloze i vieko« 
ze u izgradnji Banja Luka za izgradnju *abrike viskoze na teret 
svih raspoloživih budžetskih sredstava i fondova do iznosa od 
dinara 1 .322,4oo.ooo.-

29. Predlog Odluke o davanju^saglasnosti Upravnom od-* 
boru Komunalne banke Banja Kuka da može iz sredstava LIF-a i 
Kreditnog fonda, odobriti brz konkursa Fabrici celuloze i viskoze 
u izgradnji Banja Luka kredit u visini od 3*793*4oo.ooo.-
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30* Predlog Rješenja o davanju garancije U?v°™ici celo- 
loze i viskoze u izgradnji na iznos od dinara 1 3 *692.2 7 1*ooo.-

31* Predlog Rješenja o davanju garancije Fabrici celulo
ze i viskoze u izgradnji -^anja Luka na (terminski iskup -evidentni 
kredit) u visini od Din* 9*393«945*ooo•-

32. Predlog Rješenja o davanju arancije Fabrici celulo
ze i viskoze u izgradnji Banja -uka na iznos od Din* 3*793*4oo*ooo

33. Predlog Rješenja o davanju garancije Fabrici nUni- 
verzal" Banja Luka u visini od Din. 3i4o o *o o o .-

34* Predlog Rješenja o odobravanju odluke Radničkog 
savjeta Kom.preduzeća Gradska mljekara Banja Luka o pripajanju 
Pocjoprivredno-industriskom kombinatu "M.Stojanović" U0va Topola.

35* Predlog Rješenja o prestanku rada i sprovodjenju 
postupka redovne likvidacije Ugostiteljske radnje "Grmec*1 Banja 
Luka.

Odbornik Lovrić B* postavlja pitanje zašto u dnevni 
red nisu unete odluke o zavođjenju mjesnog s modoprinosa kad su 
to zaključili zborovi birača.

Predsjednik Skupštine opstine t'opović Li^lorad smatra da 
je ovom pitanju na koje treba odborniku dati odgovor , a ne odnosi 
se na predlog o dopuni dnevnog reda.

Predloženi dnevni red jednoglasno je usvojen.
Po 1 taČki dnevnog reda obrazloženje daje odbornik 

karabegovič Vida.
Odbornik Obralić Esad smatra da se vrlo malo sredstava 

daje za preventivut a da bi se i mnogi propusti mogli Tješiti 
sa vrlo malim materijalnim sredstvima. Iznosi prilike na naselju 
Veseli Brijeg, gde je turbeluza uzela velikog maha^ životni uslo- 
vi su vrlo teški, djeca boluju od raznih bolesti, životni stan
dard je ispod svakog minimuma i da bi trebala zdravstvena služba 
da kako ovaj kraj tako i ostale naročito pasivne krajeve češće 
obilazi* Nadalje iznosi da u tom naselju nema klozeta i da vla
da tifus i da bi u svrhu prosvjećivanja trebalo češće puta pri
kazivati filmove iz zdravstvene oblasti. Iznosi da se na državnom 
zemljištu prave divlje kuće a Odjelenje za komunalne poslove ne 
preduzima niknsre mjere da se to spriječi. Iznosi da su dolazile 
delegacije stanara koji imaju Suce u blizini pređuzeća "Crijevar" 
i molile da se preduzmu mjere da im to preduzeće ne zagadjuje te
ren i vodu u bunarevima.

Odbornik Keser Ljubo predlaže da se razmotre mogućnosti 
otvaranja zdravstvene stanice u Kolima, jer da stanovništvo teš
ko može doći do ljekarske pomoći. Predlaže da se iz Fonda za škol
stvo predvide sredstva za izgradnju klozeta u školi u Koliba.

Odbornik Karabegović Vida smatra da treba korigovati 
dio koji se odnosi na prostituciju jer da izlazi da su kućne 
pomoćnice jedina kategorija gde je to pitanje aktuleno.

Odbornik Obralić Esad predlaže da se izvrši fluorograf- 
sko snimanje cijelolcupnog stanovništva*

Odbornik Širolić Dušanka mišljenja je da je krajnje 
vrijeme da se odvoje prostorije savjetovališta za majku i djecu 
od djecije ambulante jer da dolazi do mješanja zdrave i bolesne 
djece te se bolesna izlažu opasnosti zaraze.
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Smatra da bi dobro bilo da se pri školama otvore radna mjesta 
zdravstvenih radnika bar pri onim većim, obzirom da zdravstvenu 
zaštitu u gradu.

Odbornik Majstorvić Ante iznosi predlog gradjana. Vrbanje 
da se tamo uvede povremeni dolazak ljekara, a da jedno lice koje 
bi bilo stalno u Vrbanji daje osnovnu medicinsku pomoć.

Odbornik Ličina Rađmila predlaže da se u proiram unese 
izgradnja javnog klozeta u Budžaku kod pijace. U pogledu bolničkog 
groblja koje se nalazi u ulici V.Vitjuka iznosi zahtjev gradjana 
da se o tom povede više računa jer da teren ne odgovara i da posto
ji opasnost zaraze. Predlaže da se predusmu mjere u pogledu rješa
vanja pitanja hladnjače u ulici Ivice Davida.

Odbornik Malešević Vojin moli da se rješi problem čekao
nice kod ambulante u Dobrnji i pitanje vo.e u Sljivnu jer su to 
vrlo aktueIni problemi koji pogadjaju stanovnike toga kraja.

Odbornik Lovrić Bozidar iznosi pitanje obezbedjenja ljeka*^ 
ra u Br.^ajdanu, kao i tešku situaciju u pogledu izolacije aktiv
nih TBC bolesnika od porodice, kao i školske djece. Moli da se ri
ješi pitanje vode kod škole u Jošikovim Vodama.

Odbornik ^abaković ^emso postavlja pitanje kako se misli 
regulisati odnos opate bolnice i drugih zdravstvenih ustanova u 
pogledu specijalističke službe. Nadalje traži da se donese odluka 
o održavanju čistoće u gradu i na selu.

Odbornik Djonović Svjetlana postavlja pitanje dali će se 
graditi plaža ili topli bazen u Šeheru.

Odbornik Šalvarica Ljubodrag je mišljenja da je isneti 
program opšteg karaktera i da ne treba ići u detalje. Mišljenja 
je da sanitarna inspekcija ne obavlja dobro svoju dužnost a da orga
nizacija zd. avstvene službe nije dobro postavljena i da bi trebalo 
naći bolje rješenje.

Odbornik Karabegović Vida odgovara na primjedbe odbornika. 
Iznosi da za djeČije savjetovalište treba naći prostorije a da 
školamaiftreba preporučiti otvoranje radnog mjesta zdravstvenog rad
nika, Što se tiče zdravstvenog punkta u Vrbanj i objašnjava da će 
se to rješavati kroz program izgradnje mreže zdravstvenih ustanova 
Iznosi da zdravstvene ustanove trebaju da obavještavaju škole o 
pojavi zaraznih bolesti kod djece naročito tuberkuloze.

Predsjednik So Milorad Popović iznosi da će se za izgrad-’ 
nju plaže kon3ultovati stručnjaci, a što se tiče komunalne Čistoće 
iznosi da tu treba što više aktivirati komunalnu inspekciju.

Odbornik Gazić Dedo smatra da je zabrinjavajuće opate 
stanje komunalne pa i lične higijene, i da treba proširiti snage 
koje će dijelovati na ostvarenju ovog programa. Smatra da bi 
prosvjeta trebala da u svom programu unese borbu protiv zaostalo
sti i da se organizuje propaganda za zdravlje i čistoću rekla
mama u bioskopima i na druge pogodne načine.

Odbornik Pavićević Milo iznosi da bi trebalo pristupiti 
rješavanju broblema kanalizacije i čistoće u Rudarskoj ulici.

Odbornik Dragić Uikola^je mišljenja da sanitarna inspekcij 
ne obavlja u potpunosti svoju dužnost, a ono što je učinjeno to je 
učinio Socijalietiči savez i druge organizacije • Slaže se da se 
treba predvidjeti propagandna akcija, a li da se u prvom redu treba 
koristiti zakonskim mjerama. Posebno se osvrće na pitanje držanja
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domaćih živdtinja u gradu i bližoj okolini« U pogledu borbe 
protiv alkoholizma mišljenja je da treba onemogućiti otvaranje 
gostiona u blizini škola i preduzeća*

Predsjednik SO Popović i-iilorad mišljenja je da se tre
ba ograničiti na diskusiju po programu mjera i ne udaljavati se 
od glavne teme«

Odbornik Šalvarica Ljubodrag smatra da je vrlo aktue- 
lan problem stanova za zdravstvene i prsvjet&e radnike i da sama 
Skupština opštine nije u stanju da riješi ove probleme nego da bi 
trebale u tome učestvovati i privredne organizacije.

Odbornik harabegović Vida je mišljenja da se može da
ti preporuka privrednim organizacijama da obezbede stanove bar 
za one zdravstvene radnike koji rade u ambulantama kod njih.

Predsjednik SO Popović Milorad iznosi da naša privre
da nije dovoljo akumulativna da bi joj se mogle nametnuta veće 
obaveze u tome« B

Nakon diskusije jednoglasno je usvojen Program mjera 
za zdravstvenu zaštitu na području opštine Banja Luka za 1964 god«

Po 2 tački dnevnog reda izvještaj podnosi odbornik 
Varunek Vecko«

Odbornik Pirolić Dušanka smatra da treba regulisati 
i pitanje kakva treba da bude porodica u koju se smješta maloljet
nik.

Izvjestilac odgovara da se to vidi iz socijalnog lista 
a regulisano je članom 5 tačka 5 Odluke*

Odbornik Kuduzović Ibrahim postavlja pitanje kakav 
treba da bude dom u koji se djeca smještaju« Iznosi da su vrlo 
loši ušlovi smještaja djece u domu "Danko LitrovV

Varunek Vjencislav objašnjava da u^Domu "Veselin Ma- 
sleša" postoji samo nekoliko mjesta gdc se može vršiti smještaj 
a da se to ne odnosi i na Dom "Danko Mitrov".

Jednoglasno je usvojen Predlog Odluke o porodičnom 
i domskom smještaju zapuštenih maloljetnih lica*

Po 3 tacki dnevnog reda izvještaj podnosi isti iz
vjestilac •

Predsjednik SO Popović kilorad mišljenja je da bi treba' 
lo adekvatnije formulisati elan 7 *

Izvjestilac Varu.jek Vjencislav usvaja primjedbu.
Jednoglasno je usvojen predlog Odluke o dodjeljivanju 

novčanih pomoći materijalno neo :ezbedjenoj djeci na području op
štine Bnaj Luka,sa primjedbom predsjednika Popović Llilorada 
na član 7« #

Po 4 tački dnevnog reda izvještaj podnosi isti iz-
vj estilac•

Odbornik Banović Simo iznosi da je problem prosjačenja 
u Banja Luci uhvatio velikog maha i da prose i oni koji bi mogli 
da rade. Predlaže da organi Skupštine preduzmum sve mjere za likS 
vidiranje ove pojave koja baca ružnu sliku na grad.

Odbornik Tabaković šemso pokreće pitanje dužnosti iz
državanja medju srodnicima i postavlja pitanje kako se to ostva
ruje .
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Predsjednik SO Popović Milorad postavlja pitanje 
da li je potrebno "Mišljenje mjesne zajednice" kako je to pred- 
vidjeno u članu 22. kad su već propisani uslovi*

Izvjštilac Varunek Vjencislav objašnjava da se to pred 
vidjelo zbog razvijanja saradnje sa mjesnim zajednicama a da miš
ljenje nije obavezno, a osim toga da se često puta uvjerenja dobi 
jaju na osnovu lažnih izjava svijedoka.

Odbornik Obralić Esad smatra da ima opravdanja za ovak 
vu odredbu naročito zbog praćenja i kontrole ostvarivanja soci
jalnih pomoći.

. Predsjednik SO Popović Lulorad smatra da bi trebalo 
olakšati stranci da ostvari svoja prava i da sama stranka ne 
donosi razna uvjerenja kad je to sve na dohvatu službe koja to 
rješava*

Odbornik Vulić BoŠko mišljenja je da bi^od mjesne 
zajednice trebalo tražiti preporuku jedino kod rješavanje jedno
kratnih pomoći.

Odbornik Muhurdarević Avdo smatra da bi sekretari 
mjesnih zajednica sa time bili preopterećeni i da bi trebalo vi
še se orijentisati na rad stuČnih službi i poštediti stranku oko 
trčkaranja za vanjenje uvjerenja.

Odbornik Rodić Duško iznosi da se već i kroz štampu 
g vori o tome da se stranke poštede vsdjenja prevelikog broja 
raznih uvjerenja a da je tačno da ima i subjektivizma kod ovog 
rješavanja.

Odbornik ^abakjvić Šeraso smatra da mišljenje mjesne 
zajednice ne bi bilo suvišno jer da ona ima najbolji uvid na te
renu jer da mnogi grajani primaju pomoć iz ino3transtva bilo 
od srodnika ili od rasnih organizacija a da i pored toga može 
dobiti uvjerenje da nema nikakve imovine sa kojim uvjerenjem 
bi ostvario pravo na socijalnu pomoć, i u takvim slučajevima ne
ko treba tu da odigra svoju ulogu i da signalizira na vrijeme 
takve pojave.

Predsjednik SO Popović Milorad iznosi da je najavlje
no donošenje propisa kod kojih bi se uprostilo ostvarenje raznih 
prava. Smatra, da ako se već propisuje, šta treba daispunjava 
jedan molitelj da u tom slučaju ne treba još neko mišljenje*

Odbornik Karabegović Vida je mišljenja da referente 
koji rade na ovim poslovima ne bi trebalo^jos opterećavati i sa 
prikupljanjem dokumenata jer bi u tom slučaju trebalo otvoriti 
još bar tri radna mjesta.

Odbornik Kuduzović Ibrahim smatra da je veći dio lica 
koji ostvaruju pravo neposoban da ih prikupi jer je tih uvjerenja 
previše a većinom takva lica su nepismena.

Odbornik Ibrahimpašić Adem smatra da bi kod strarih 
i iznemoglih trebalo zadužiti mjesne zajednice za prikupljanje 
tih dokumenata.

Nakon diskusije jednoglasno je usvojen predlog Odluke 
o dodjeljivanju novčanih pomoći materijalno neobezbedjenim licima 
na području opštine hanja Luka#
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Po 5 taČki dnevnog reda izvještaj podnosi odbornik 
Ciganocrić Mi lan.

Odbornik Djankić Pikret smatra da je elan 4- suvi
šan jer on ne govori o službenoj tajni.

Odbornik Babić Živko iznosi da mu nije jasno zašto 
se u planu 3 predvidja da je naert plana* budžeta i propisa 
tajna bilo ma za koga. Smatra dam je intencija naših zakonskih 
propisa da budu pristupačni javnosti i da u donošenju tih propi
sa učestvuju što šire mase pa^se postavlja pitanje kako će se 
to ostvariti kad napr. jedan član savjeta koji je na savjetu raz
matrao neki propis ne smije o tom propisu da govori pred socija
lističkim savezom ili pred nekim drugim forumom koji bi trebao 
da bude zainteresovan za donošenje toga prepisa.

Predsjednik SO Popović Milo rad iznosi da to ima svoje 
opravdanje jer napr. ako se radi odluka o socijalnim pomoćima 
kojom su odredjeni izvjesni cenzusi pa stranke u medjuvremenu, 
prije donošenja odluke, doznaju o tim cenzusima mogu preduzeti mje
re da na vrijeme otklone smetnje zbog kojih ne bi mogli dobiti 
socijalnu pomoć.

Odbornik Rodić Duško postavlja pitanje da li društveni 
planiraože ići na javnu diskusiju prije nego što bude iznesen pred- 
Skupstinu opptine •

Odbornik Ciganović Milan objašnjava da^se službenom 
Jajnom smatraju akti koji se nalaze u pripremi a čim se taj akt 
iznese na sjednicu savjeta tajna ne postoji.

Odbornik Rajić Ilenad postavlja pitanje dat.i bi se 
ovom odlukom mogli obavezati i drugi službenici i funkcioneri 
raznih društvenih organizacija kao i političkih kojima su ti akti 
dostupni a ne samo službenici organa uprave.

Odbornik Babić Živko postavlja pitanje kako se obezbe- 
djuje javnost rada organa uprave.

Odbornik Ginovski Tomislav smatra da je ovom odlukom 
trebalo nabrojati još više propisa koji se smatraju službenom taj
nom i da je trebalo proširiti krug lica koji ge smatraju odgovor
nim za čuvanje službene tajne.

Makon diskusije jednoglasno je usvojen gredlog Odluke 
o čuvanju službene tajne sa tom izmjenom da se briše član 4 kao 
nepotreban.

štilac.
Po 6 tački dnevnog reda izvještaj podnosi isti izvje-
Diskusije nije bilo pa je predlog Odluke o izmjeni 

Odluke o sistematizaciji radnih mjesta u organima uprave Opštinske 
skupštine opstine Banja Luka jednoglasno usvojen.

Po 7 tacki dnevnog reda izvještaj podnosi isti izvje
stilac, koji predlaže izmjenu člana 5 tako da se vozačima predvidi 
dodatak od 95 % a kod tehničkog osoblja mjesto predvidjenih 
5o % 10%

Odbornik Djonović Svjetlana postavlja pitanje zašto se 
u članu 2, visina položajne plate utvrdjuje prema složenosti po
slova samostalnosti i zalaganju na poslu kad to ne može uticati na 
visinu plate i položajna plata ostaje nepromjenjena i niko nema 
pravo da je službeniku ukine.
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Odbornik Hemić Ridvan postavlja pitanje da li u V 
kategoriju ulaze svi učitelji ili samo učitelji koji samo rade 
u upravnu

Sekretar SO Stupar itajko odgovara da se ne radi o 
učiteljima u školama jer je njihova plata regulisana posebnim 
propisima nego o učiteljima koji većinom kao inspektori rade u 
organima uprave,

^Odbornik Babić Živko iznosi da se u posljednje vrijeme 
stalno poteže pitanje poboljšan g kvalifikacione strukture kadra 
u opstini paji koliko bi pripravnička plata za službenike sa 
visokom stručnom spremom ostala u rasponu do 2o.ooo dinara teško 
bi se mogli dobiti stručni kadrovi jer oni u privredi dobijaju 
mnogo vise te smatra da bi gornju granicu trebalo povisiti a sek
retar bi prema svakom konkretnom slučaju odredjivao visinu. Pred
laže da se sa gornjom granicom ide preko 2o,ooo dinra.

Odbornik M^mić Ridvan smatra da je anomalija da učiigkj 
koji ima 35 godina radnog staža i radi u školi dobije lT.ooo po
ložajne plate a ako radi u upravi može da dobije od 1 3 »ooo do &ooo

Predsjednik SO Popović Uilorad odgovara da se radi o 
najkvalitetnijim učitelj ina koji su kao inspektori zaposleni u 
upravi, neprimaju honorare, nemaju dodatak na stan, na drva i nema
ju dva mjeseca ljetnog raspusta a u kategorijama su odredjeni ras
poni i pitanje je koji od njih ima položajnu platu u maksimal
nom iznosu.

Odbornik Ličina Ređmila objašnjava da odbornik Memic 
nije tražio da se smanji raspon položajne plate za V kategoriju 
nego da se samo povuče paralela izmedju učitelja koji rade po ško
lama i učiteljima koji rade u upravi te da se teži da se učitelji 
koji rade u školama izjednače sa onima u upravi.

Odbornik Kuduzović Ibrahim mišljenja je da bi trebalo 
nastojati da službenici I, II i III kategorije nemaju veću platu 
od potpredsjednika SO,

Predsjednik J3Q Popović Milorad predlaže da se usvoji 
prcdlog odbornika Babić Zivka te da se za pripravnike I vrste 
odredi gornja granica u iznosu od 2 5.ooo dinara.

Odbornik Trkjjilja Hitar predlaže da se za pripravnike I 
vrste gornja granica predvidi na 3o,ooo dinara.

Izvjestilac komisije prihvata predlog da gornja granica 
pripravnika I vrste iznosi 25-ooo dinara,

Nakon diskusije višeglasno je usvojen predlog Odluke o 
položajnim platama službenika Skupštine opštine -banja Luka, sa iz
mjenom da se vozačima motornih vozila odredi naknada do visine
35% od mjesečne plate i tehničkom osoblju u visini od 70% od plate 
a da se za pripravnike sa visokom stručnom spremom položajna plata 
utvrdi do 25.ooo dinara. Protiv predloga glasao je 1 odbornik,

Predlog odbornika Trklja Hitra da se položajna plata 
pripravnicima I vrste predvidi u iznosu do 3o.ooo dinara odbijen 
je većinom glasova. Za taj predlog glasao je 1 odbornik.

Po 8 tački dnevnog reda izvještaj je podnio član Uprav
nog odbora Fonda za školstvo Radić Slavko, koji moli da Skupština 
opstine nadje i druga sredstva osim dopunskog doprinosa za podmi
renje potreba investicija u školstvu.
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Odbornik Keser Ljubomir iznosl^da i na prošloj sjednici 
kada je govoreno o društvenom planu i budžetu, zaključeno da se 
nadju sredstva za investicije u školstvu a to nije unijeto u skra
ćeni zapisnik* Nadalje iznosi da je on kao upr vnik škole odgova
rao pred sudijom za prekršaje jer škola nema odgovarajući klozet 
a da u njegovoj moći nije da obezbedi sredstva za izradu klozeta 
pa bi trebale inspekcije zatvoriti obe škole koje nemaju uslova 
za rad a ne da upravnici škola svojim novcem plaćaju kazne. Iznosi 
da jedan od vrlo aktuelnih problema pitanje gromobrana naročito 
u šumskom^predjelu kao što je ivin nj ač a gde su česti i smrtni slu
čajevi a škole sa nekoliko stotina đjala su nezaštićene*Predlaže 
da se skinu sredstva sa opreme i sa škola Wilip Macura” 9 3 1-ooo, 
"Ranko Sipka 265,000, Gornja Ivanjska 2,670.000, Šljivno lo5.ooo 
Motike 2 miliona, i ta sredstva upotrebe za školu u Borkovićima,
4 miliona, za školu u Brankovcu 1 milion#za školu u Dj®-očaju 1 
milion, i ostatak za klozete u školama koji ih nemahu. Nadalje iz
nosi da je sjeverni dio opštine u pravcu Laktaša načičkan školama 
dok u jugozapadno dijelu nema osmo ođišnjih škola a u četvororaz- 
rednim se redi u po tri smjene.

Odbornik Gđmovski Tomislav smatra da bi ovu tačku trebalo 
skinuti sa dnevno.^ reda ukoliko nije postupljeno prema zaključcima 
sa prošle sjednice da se stupi u kontakt sa svim zainteresovanim 
i odrede prioriteti za rješavanje investicija.

Izvjestilac Radić Slavko odgovara da su bile preduzete 
sve mjere da se pronadju prioriteti i oni se danas predlažu.

Odbornik Krutjak Josip postavlja pitanje da li će od
vojiti škola u Šargovcu jer eu mještani za izgradnju škole uložili 
velika sredstva i očekivali su pomoć komune a u današnjem predlogu 
vidi se da je za tu školu predvidjeno vrlo malo te se postavlja 
pitanje kako će birači reagirati u koliko se od njih bude ponovo 
tražilo učešće. Smatra da bi trebalo praviti jeftinije objekte kad 
već nema sredstava, a ne dozvoliti da neke škole imaju sve udobno
sti, dok druge nemaju ni najneophodnije uelove*

Odbornik Matić Franjo smatra da nije na svom mjestu 
da se skidaju sredstva sa škole u Ivanjskoj jer je taj objekat 
pred završetkom i treba uložiti sredstva da se što prije osposobi 
a ne sa tim sredstvima počinjati nove objekte i ne dovršiti ih a 
Ivanjsku ostaviti bez škole.

Odbornik Lovrić Božidar smatra da se prave vrlo skupi 
objekti i da bi osmogodišnje škole gde ima za to uslova trebalo 
praviti te da se prave oni objekti koji su kritični i nezvoljavati 
da propadaju oni već podignuti.

Predsjednik SO Popović Hilorad iznosi da se često puta 
dešava da seljaci ispeku 2 do 3*ooo komada cigli i na osnovu 
toga ucjenjuju da se pravi škola tamo gde to oni hoće*

Odbornik Vulić Boško objašnjava da se ne radi o dvije hi
ljade cigli nego o 1 3 ,ooo a da se češće puta dešava^da se diskusija 
odbornika ne shvati pravilno i pripisuje mu se ono što nije imao 
namjeru. Objašnjava da on kao odbornik mora štititi interese svojih 
birača i pred Skupštinu izhosti onakvo stanje kakvo je a da na tere
nu Slavičke ima mnogo nepismenih i da bi uz pomoć mještana sa 8 mi- 
liona dinara pomoći koju bi dala komuna mogla b ti izgradjena zgrada 
koja bi u gradu koštala nekoliko puta više.

Predsjednik SO Popović Milorad smatra da ne bi bilo na 
svom mjestu otvaranje osmogodišnje škole u Borkovišima a da još 
nije osposobi;ena škola u Jošikovlm Vodama, te da bi škole trebalo
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praviti tamo gde ima uglova.
^dbornik Obralic Esad smatra da su službe koje su ra

dile na ovom planu imale sve u vidu i na osnovu pregleda sa koji
ma su raspolagali donele zaključke te da ne bi trebalo predlgati 
drukčiju raspodjelu.

Odbornik i'abaković teraso iznosi da se ^ond našao u 
vrlo teškom položaju jer nije bilo dovoljno sredstava sa podmire
nje potreba te u koliko bi se mogla voditi politika da se poveća
ju sredstva fonda iz dfugih izvora moglo bi doći do brzog sanira
nja prilika. Smatra da se od komune traži ne onoliko koliko je ona 
u stanju da da nego onoliko koliko je školama potrebno a to su ve
liki iznosi a ne može se ići na predlaganje smanjenja izdataka za 
izgradnju pojedinih škola jer su iznosi napravljeni strogo prema 
projektima i smanjivalo se gde je god to bilo moguće i ukoliko bi 
se Ha jednog objekta skinula izvjesna sredstva ostali bi pojedini 
djelovi na tom objektu nedovršeni.

Odbornik Ličina Hadmila iznosi da je Skugština u sep- 
t mbru raspravljala o problemu škola i da je zaključno da ® 
izradi^analiza i iznese pred Skupštinu opštine a u raedjuvremenu 
je izišao sedmogodišnji plan razvoja školstva te da se prije donoš' 
nja plana o ovome diskutovalo ne bi se desilo da se odborniku ka
že da nije u pravu* Smatra da je pred zborove birača trebalo iza
ći sa sedmogodišnjim planom razvitka školstva te da bi birači 
mogli sami da sagledaju kada, koje područje dolazi na red u pog
ledu izgradnje škola te da bi u tom slučaju imali strpljenja i 
ne bi bilo diskusije kao što je danas, jer bi birači tacno znali 
kada njihovi problemi dolaze na red.

Predsjednik SO Popović liilorad iznosi da je plan Fonda 
za prosvjetu u skladu sa zaključcima po društvenom planu. Smatra 
da ne treba sumnjati u to da nešto ne treba graditi a škole se 
neće praviti tamo gde nema uslova. Smatra da u koliko bi se sa 
Borkovićima riješilo i pitanje Slavićke i mogli učenici iz Slavić- 
ke da pohadjaju tu školu onda bi trebalo pristupiti gradnji š:_ole 
u Borkovićima.

Odbornik Babić Živko postavlja pitanje da li na terenu 
postoje Škole u kojima djaci idu u tri smjene ili da djaci nisu 
obuhvaćeni školovanjem a da postoji pripremljena cigla i krec.
U koliko <akvih slučajeva ima treba svakako tamo škole graditi 
i to što prije da se jesen ne sačeka nespremno. Iznosi da je na 
koncu ove godine u raznim fondovima ne utrošeno 234 miliona a ka
ko je do toga došlo trebalo bi da se zapitaju organi upravljanja 
tih fondova. Smatra da bi trebalo održati seriju dogovora školskih 
odbora i upravitelja škola u pog edu rješavanja problema.

Načelnik Odjelenja za prosvjetu Vukojević Slavko 
iznosi da je Fond za Školstvo pripremio plan najnužnijih investi
cija koji iznosi oko 3oo miliona dinara ali da iza te investicije 
nedostaju sredstva* Iznosi da je stanje u Borkovićima vrlo teško 
a da finansiski glan treba usvojiti jer u koliko se ne usvoji 
banka neće da vrsi isplate, te da je materiji za sedmogodišnji 
plan skoro gotov i sa njim bi se moglo izaći na jednu od idućih 
sjednica.

Predsjednik SO Popović Iiilorad iznosi da u Fondu ima 
predvidjenih 3*5 miliona xma pEsđvsćtjanis za studije i istraži
vanja te da bi sa stim sredstvima trebalo intervenisati kod rje
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šavanja hitnih slučajeva u školama kao što su pitanje gromobrana
1 klozeta,

Nakon diskusije jednoglasno je usvojen gredlog Rješenja 
o davanju saglasnosti na finansiski plan Fonda za školstvo Skup
štine opštine za 1964 godinu s tim da se izradi dokumentacija 
za izgradnju škole u Borkovićima, Bastasima i Česmi te da se u ško
li u Han Kolima izgradi gromobran.

Po 9 taški dnevnog reda izvještaj podnosi elan Uprav
nog odbora Fonda za kulturu ^plić Fuad. Objašnjava da je u prošloj 
godini kod ovog fonda ostalo neutrošenih sredstava jer da je bilo 
neko ograničenje u pogledu trošenja sredstava do januara« Iznosi 
da su privredne organizacije kao i Republika obećale učestvovati 
kod nekih izdataka a da će se u najskorije vrijeme izaći 3a progra
mom za 1964 godinu.

Jednoglasno je usvojen predlog Rješenja 0 davanju sa
glasnosti na finansiski plan Fonda za kulturu za 1964 godinu*

Po lo tački dnevnog reda izvještaj podnosi odbornik 
Varunek Vecko*

Odbornik Ciganović Milan postavlja pitanje zašto je 
za đječiji vrtić preko Vrbasa za adaptaciju predvidjen iznos od
2 miliona dinara kad je to nova zgrada i u šta će se potrošiti
5 miliona dinara predvidjenih za Centar za socijalni rad, te da li 
je potrebno za zemljište dati 6 miliona dinara kod toliko ostalih 
problema.

Izvjestilac objašnjava da su to gredviđjena sredstva 
za programe i projekte, a'ako se sada zemljište ne bi rezervisalo 
bilo bi oduzeto od strane drugih investitora«

jednoglasno je usvojen predlog Rješenja o davanju saglas 
nosti na finansiski plan fo da za socijalnu zaštitu za 1964 godinu.

Po 11 tacki dnevnog reda izvjštaj posnosi odbornik 
Ibrahimpašić Adem.

Odbornik Banović Simo postavlja pitanje da li će op- 
ština učestvov ti sa svojim sredstvima na asfaltiranju puta prema 
^ronzanom Majdanu zašto je potrebno oko 12 miliona dinara za asfal- 
tiranje '3 kilometra*

Odbornik Favičević L2ilo objašnjava da stanovnici Rudarske 
ulice traže asfaltiranje i obećavaju da će oni učestvovati u radnim 
akcijama*

Odbornik Keser Ljubomir iznosi da je u,J ranijoj, diskusiji 
načelno rjeaena izgradnja mosta u Suturliji«

Predsjednik SOPopović Milorad smatra da^most treba na
praviti od sredstava datih mjesnim odborima uz učešće gradjana.

Odbornik Obralić Esad postavlja pitanje zašto su pred- 
viđjena sredstva za most kod i»iadjira kad je most kod Djeci je bolnice 
mnogo potrebniji i neophodan«

Predsjednik 50 Popović j^ilorad objašnjava da postoji 
inicijativa sreza da se put do Br.^ajdana cio asfaltira a da Ru
darsku ulicu do ICožare treba tretirati i proglasili atarom opšti- 
ne te da se nad ju sredstva za učešće po toj izgradnji* Predlaže 
da se sa sredstava predvidjenih za održavanje ulica skine 8 milio
na dinara i upotrebi za asfaltiranje Rudarske ulice«

Načelnik Od jelenja za komunalne poslove Bela ^eljko ob*=* 
jašnjava da se radovi u Podgornikovcj ulici koji su vrlo aktuelni
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moraju obustaviti jer nema dovoljno sredstava te da ne bi trebalo 
pošinjati asfaltiranje Rudarske u koliko se ne obezbede sredstva.

i,Jakon diskusije jednoglasno je usvojen predlog rješenja 
o davanju saglasnosti na Finansiski plai^ Fonda za piuteve za 1964 godinu. 5 (\<e 5̂  ^ n— jr2i**ol f /f u

Po 12 tacki dnevnog reda jednoglasno je usvojen predlog 
rješenja 0 davanju saglasnosti na kupovinu zgradu u uli®i M.Tita 
broj 7 6•

Po 13 tacki dnevnog reda izvještaj podnosi odbornik 
Regodic Bratoljub.

Diskusije nije bilo ga je predlog Rješenja o davanju 
saglasnosti na plan gazdovanja sumama društvenog sektora za 1964 
godinu Šumsko privrednom pr^duzecu "Iosovina" Bos.^radiška jedno
glasno usvojen.

Po 14 taški dnevnog reda izvještaj posnosi Hadzimuja-
gić Ismet.

Diskusije nije bilogpa je jednoglasno usvojen predlog 
Rješenja 0 davanju garancija: ^abrici celuloze i viskoze u iz« 
gradnji naiznos od 53f3oo.ooo dinara; Fabrici celuloze i viskoze 
u izgradnji na iznos od 86.081.000 dinara; Fabrici celuloze i 
viskoze u izgradnji na iznos od 2 14-2oo.ooo dinara; Tvornici gra- 
djevinskog materijala i montažnih elemenata "Budućnost" na zajam u 
iznosu od 2.874«600; Tvornici "Vitaminka" na iznos od 2o,o71t573« 
Tvornici koža na iznos od 62,938.997 dinara. Zaključeno je da 
se na jednoj od isuđih. sjednica podnese detaljan izvještaj 0 sta
nju Tvornice koša.

Po 15 tacki dnevnog reda predsjednik SO Popovič 
IJilorad da se razdvoje rješenja o razrješenju'dužnosti predsjed
nika '“’avjeta za komunalne poslove i imenovanju predsjednika Savjeta

Izvjestilac GlamoČak Duško podnosi izvještaj.
Po 1 5 a taški jednoglasno je usvojen predlog rješenja 

o razrješenju dužnosti pr.dsjednika Savjeta za komunalne poslove 
Skupštine opštine  ̂anja Luka.

Po 15 - b taški dnevnog reda jednoglasno je usvojen 
predlog Rješenja o imenovanju predsje ni ka '“'avjeta sa komunalne 
poslove Skupštine opštine ^anja Luka.

štilac.
Po 16 tacki dnevnog reda izvještaj podnosi isti iivje-
Diskusije nije bilo pa je predlog Rješenja o razrješe

nju dužnosti načelnika Odjelenja za zdravlje i socijalnu zaštitu 
Skupštine opštine Banja Luka jednoglasno usvojen*

Po 17 taški dnevnog reda izvještaj podnosi isti izvje
stilac •

At Diskusije nije bilo pa.je predlog Rješenja o iBžfifjŽflijfe 
dužnosti Načelnika Odjelenja za zdravlje i socijalnu zaštitu Skup
štine opštine Banja Luka jednoglasno usvojen.

Po 18 a taški dnevnog reda izvještaj je podnio isti 
izvjestilac.

Diskusije nije bilo pa je predlog Rješenja 0 razrješe
nju dužnosti članova Komisije za vjerska pitanja jednoglasno us
vojen.

Po 18 b taški dnevnog reda izvještaj je podnio isti 
izvjestilac.
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Diskusije nije bile pa je prediog Rješenja o imenova
nju članova Komisije za vjonska pitanja jednoglasno usvojen«

Po 19 taški dnevnog reda izvještaj ja podnio isti 
izvjestilac«

Diskusije nije bilo pa je predlog Rješenja o produženju 
mandata Članovima Savjeta Centra za socijalni rad jednoglasno 
usvoje«

Fo 2o taški dnevnog reda izvještaj podnosi isti izvje*
štilac•

Diskusije nije bilo pa je predlog Rješenja o razrješenju 
dužnosti upravnika Doma kulture u Banja Luci jednoglasno usvojen*

Po 21 taški dnevnog reda izvještaj podnosi isti izvje
stilac *

Diskusije nije bilo pa je predlog Rješenja o postavlje
nju direktora Zavoda za urbanizam u Banja Luci jednoglasno usvojen,

Po 22 taški dnevnog reda izvještaj podnosi isti izvje-
štilac,

Diskusije nije bilo pa je predlog Rješenja o postavlje
nju stambenog inspektora Skupštine opštine -Banja Luka jednoglasno 
usvojen.

Po 23 tački dnevnog reda izvještaj podnosi isti izvje
stilac •

Diskusije nije bilo pa je predlog Rješenja o razrješe
nju dužnosti članova Komisije za utvrđjivanje radnog staža i po- 
se nog staža pri Skupštini opštine ^anja Luka jednoglasno usvojen*

Po 24 tacki dnevnog reda izvještaj podnosi isti izvje
stilac.

Odbornik Rodiš Duško postavlja pitanje zašto su u Ko
misiju imenovana sva ona lica koja su razrjasena Članstva te Komi
sije.

Predsjednik SO P0pović Milorad odgovara da su imenovana 
ona lica koja su uskovezana sa tim poslom a da su neka lica i prora- 
jenjana radi odlaska na druge dužnosti odakle im je nemoguće sa- 
radjivati sa Komisijom.

Žfakon diskusije gredlog Rješenja o imenovanju Komisije 
za utvrđjivanje radnog staza i posebnog staža pri Skupštinim opš
tine Banja Luka jednoglasno je usvojen.

Po 25 tački dnevnog reda izvještaj podnosi Eaclenik 
odjelenja za finansije Skenderija Veljko.

Odbornik Ciganović Milan smatra da pieduzeće "Metal" 
treba da bude odredjeno organom korištenja i na zgradi u kojoj 
Socijalistički savez drži kafanu "Kasino"f jer da ta zgrada tre
bala se adaptira i za njeno održavanje potrebna su sredstva koja 
neče moći da uloži Socijalistički savez.

Odbornik Karabegović Vida smatra da Stambenu zajednicu 
"Mejdan" nije trebalo odbiti sa zahtjevom za dodjelu zemljišta 
za djecije igralište jer u koliko se tu misli podizati zgrada dje
ca bi do tog vremena mogla da se igraju jer se na tom zemljištu 
ne bi izgradjivali nikakvi objekti.

Predsjednik SO Popović Milorad odgovara da urbanističkim 
rješenjem nije na tom zemljištu pređvidjena izgradnja igrališta 
ali da je odgovarajuća služba mogla naći neko drugo zemljište i po
nuditi ga Stambenoj zajednici.
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Odbornik Muhurdarević Avdo iznosi da je jedan radnik 

tražio dva puta zemljište i oba puta je odbijen a češće puta se 
dešava da su ti radnici, nepismeni i nesposobni da prikupljaju pot
rebne dokumente i pri prvom odbijanju odustaju od daljeg traženja 
te da bi trebalo pomoći im i ugutiti ih kao što je i ranije bilo 
govora, gde mogu dobiti zemljište.

Predsjednik 30 Popović Milorad odgovara da će se uskoro 
prema novim propisima zemljište za individualnu izgradnju dodjelji
vati putem konkursa.

Odbornik Babić Livko iznosi da je i ranije bilo govora 
da se dodjela zemljišta ne iznosi pred Skupštinu opštine jer odbor
nici vrlo malo poznaju lica kojima se zemljište dodjeljuje te bi za 
ubuduće o tome trebali da rješava jedino organ uprave kome je cijela 
situacija jasna.

Predsjednik SO Popović Milorad iznosi da će se na osnovu 
saveznih propisa uskoro donijeti opštinska odluka o uredjenju gra- 
djevinskog zemljišta kojim će to pitanje biti rješeno.

Nakon diskusije sva predloži rješenja usvojeni su, kako 
su predloženi u dnevnom redu a u pogledu ođredjivanja organom ko
rištenja prsduzeća "Metal" da se donesu pozitivna rješenja osim 
spornoga na prostorijama Socijalističkog saveza - kafane "kasina", 
koji će se slučaj naknadno iznijeti na jednoj od idućih sjednica.

Usvojeni predloži rješenja su:
I. 0 odredjivanju organom korištenja privrednih organi

zacija na nekretninama vlasništvo opštenarodne imovine:
- Trgovinsko preduzeće J^etal" na poslovnim prostori

jama u ulici Vese Masleše gde su smještene prodavnice "Elektrotehna", 
"Gvoždjar"^ "Boje i Bakovi" i "Poku stvo", prođavnica "Hadioton",
u ulici IJose Pijade i skladište preduseća u ulici ^oše Mažara izu
zimajući prostorije koje koristi SSRN, te skladišta u ulici Braće 
Maglajlića i Maršala Tita.

- Trgovinsko preduzeće industriskom robom "Naprijed" 
na nekretninama koje se sastoje od poslovnih prostorija u ulici 
M.Tita gde je smještena prođavnica "Tkanina" i na uglu ulice M.Tita 
i Ferhat Pasine gde se nalazi prođavnica "Izbor" i Direkcija predu- 
zeca.

- Preduzeće "Angropromet" na nekretninama koje se 
sastoje iz poslovnih prostorija u ulici M.Tita, gde je smještem 
lokal i kancelarije.

- Montažno preduzeće "Instalater" na nekretninama 
koje se sastoje iz poslovne zgrade u ulici šoše Mažara broj 24*

II, 0 izuzimanju iz posjeda nacinalizovanog neisgradje- 
nog gradjevinskog zemljišta za potrebe stambene izgradnje od rani
jih vlasnika:

- Stojaković Milana, Pašalić Saime, Pašalić Erotine, 
Perko Marina, kalaš Zorke, Paskalo Marije, Šaula Vlade i Lazičić 
Dobrile u ukupnoj površini od 4.418 m2 u ulici Ante Jakića,

- Pranjić Marije u ulici Njegoševoj,
- Bajrić Osmana, Mehmeda i Muhameda u ulici Gornji

Sokak,
- Simurdjić Milorada, ^alenjuk Romane i Kalenjuk 

uilke u ulifcdi Braće Pavlića,
- Lovrić Savke, Milice ^rka, Vukoman Dušana^ U ježić 

Smilje, Savić Mile, Pere, Mileve, Milke, stojana, Save,Momčila



Dušana i Dragane, Elezar ^ozefa i Ide, Krstanoviđ Boška I Mirjane 
u ulici Marije Bursač.

- Cvijid rodj.Bokonjid Kristine u ulici Vese Masleše.
III# 0 dodjeli nacionalizovanog neizgradjenog gradjevinskog 

zemljišta radi izgradnje stambenih zgrada:
- Stambenoj zadruzi Banja Luka u ulici Ante Jakiđa,
- Stanivukoviđ Jovi u ulici Ujegoševoj,
- Stupar Obradu i Gelo Mariji u ulici Mladen Stojanovic,
- Kajkut Zoranu u ulici Gornji Sokak,
-^Fondu sa stambenu izgradnju u ulici Marije Bursač,

Vese ^asleše i Brade xavliđ*
IV# 0 odredjivanju isplate naknade za dodjeljeno naciona- 

lisovano neizgradjeno gradjevinsko zemljište pieduzecu "Elmont" 
u više rata*

V̂# 0 dodjeli zemljišta vlasništvo opštenarodne imovine 
preduzeđu "Kolonijaln Banja Luka radu izgradnje poslovne zgrade 
u Delibašinom Selu.

VI# 0 prodaji zemljišta vlasništvo opštenarodne imovine 
Pejakovid Franji u ulici Kjegošenoj*

VII# 0 dod eli zemljišta ZZ Banja Luka*
VIII* 0 odbijanju zahtjeva za dodjelu nacionalizovanog ne- 

izgradjenog gradjevinskog zemljišta:
- Preduzeca "Instalater",
- Stambene zajednice "^ejdan"
- Jusufovic Iđriza,
8 Račić Petra,
- -̂ rokić Ibrahima,
- Lukenda Ante jer nema urbanističke saglasnosti za 

gradnju stam enih zgrada, a zahtjev Lukenda Ante jer je zemljište 
dodjeljeno Stanivukoviđ Jovif

Po 26 tsčki dnevnog reda izvještaj podnosi odbornik 
Gl amo čak Duško.

Odbornik Karabegovic Vida moli da se mjesto nje imenuje 
drugo lice, jer da je previše zauzeta#

Odbornik Hodžid Zehra smatra da je u Komisiju za trgovinu 
i ugostiteljstvo imenovano mgodo predstavnika Komore dok je sama 
trgovina slabo zastupljena •

Kakon diskusije jednoglasno je usvojen predlog da se u 
Komisiju za zdravlje, socijalno osciguranje i socijalno staranje 
za zmajneika predjsednika imenuje Plavčić Milorad a u Komisiju 
za trgovinu i ugostiteljstvo Zahirović Mustafa, pa je predlog 
Rješenja o obrazovanju komisije za pregled Statuta radnih organi
zacija jednoglasno usvojen.

Po 27 tački dnevnog reda izvještaj podnosi isti izvje
stilac.

Diskusije nije bilo pa je predlog Rješenja o razrješenju 
dužnosti upravnika Opate bolnice ^anja Luka jednoglasno usvojen.

Po 28 tački dnevnog reda izvj štaj podnosi odbornik 
Hadžimujagić Ismet.

Odbornik Maglajlić Ibro iznosi da u Rješenju stoji da uko
liko investitor i Komunalna banka ne osiguraju sredstva da se ta
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«

sredstva moraju osigurati iz sredstava budžeta. Predlaže da se 
takva foimilacija stavi u rješenje.

Izvjestilac smatra da ne bi trebalo navodi i u rješenju 
i Komunalnu banku jer ona mora da rješava i druge probleme.

Predsjednik SO Popović Milorad smatra da je ovo hitna stvar 
i da treba učiniti sve da se obezbede sredstva te da naša privre
da bude akumulativnija jer zbog nerentabilnosti manjih preduzeca 
komuna ne može da rješava svoje goruće probleme.

^akon diskusije jednoglasno je usvojen predio Rješen^a^ 
o davanju ovlaštenja Komunalnoj banci Banja Luka za naplatu učešća 
po zajmu Fabrici celuloze i viskoze u iz^radn^i -danja Luka za iz- 
gradnu Fabrike viskoze na teret svih raspoloživih budžetskih 
sredstava i fondova do iznosa od 1.322.400.000 dinara.

Po 29 tacki dnevnog reda izvještaj podnosi isti izvje
stilac.

Diskusije nije bilo pa je predlog Odluke o davanju 
saglasnosti Upravnom odboru Komunalne banke Banja Luke da može iz 
sredstava LIF-a i Kreditnog fonda odobriti bez konkursa Fabrici 
celuloze i viskoze u izgradnji Banja Luka kredit u visini od 
3t793«4oo.- dinara.

lac.
Po 3o tački dnevnog reda izvještaj podnosi isti izvjesti-
Diskusije nije bilo pa je predlog Rješenja 0 davanju garan

cije Tvornici celuloze i viskoze u izgradnji na iznos od dinara 
1 3»692.271*ooo jednoglasno usvojen.

lac.
Po 31 tacki dnevnog reda izvještaj podnosi isti izvjesti-
Điskusije nije bilo pa je predlog Rješenja o davanju ga

rancije Fabrici celuloze i v skoze u izgradnji Banja Luka na iz
nos u tišini od 9*393*945.000 jednoglasno usvojen.

lac •
Po 32 tacki dnevnog reda izvještaj podnosi isti izvjeeti
Diskusije nije bilo pa je predlog Rješenja o davanju 

garancije Fabrici celuloze i viskoze u izgradnji na iznos od 
3>793»400.dinara jednoglasno usvojen.

Po 33 tački dnevno0 reda izvještaj podnosi isti izvje
stilac.

Diskusije nije bilo pa jre predlog Rješenjao davanju 
garancije fabrici "Univerzal" Banja Luka u visini od 3*4oo.ooo.- 
dinara jednoglasno usvojen.

Po 34 tački dnevnog reda izvještaj podnosi načelnik Odje- 
lenja za privredu Muftić Fadil.

Odbornik Hadžiiunujagić I smet predlaže da se u tački ugovora 
koja govori o podmirenju manjka predvidi: u koliko pogom Ujekare 
ostvari gubitak, jer se ne vide obaveze "Angroprometa" u cilju po
stizanja uspjeha u preradi mlijeka.

Predsjednik SO Popović Hilorad objašnjava da je održano 
nekoliko sastanaka i da je ovo bio jedini izlaz da se gradjanstvu 
u zimskom periodu obezbedi potrebna količina mlijeka.

Odbornik Maglajlić Ibro postavlja pitanje da li je poznato 
kakav je poslovni rezultat Mljekare u 1963 godini.
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Načelnik Odjelenja za privredu Muftić Padil odgovara 
da ne postoje još tacni podaci, ali da će vjerovatno biti višak 
od lo miliona dinara*

 ̂̂ Odbornik Maglaj lić Ibro smatra da u tom slučaju ne bi 
trebalo ići na ovakvu računicu od koje će komuna imati štetu*

Predsjednik SO Popović Milorad iznosi da komuna mora 
sklopiti ovakav aražman jer preduzeće hoće da se osigura u pogle
du plasiranja mlijeka u toku ljeta na taj način što ce sklopiti 
ugovor o isporuci mlijeka ljeti kada ga ima na pretek i zimi kad 
je za njim velika potražnja.

Odbornik Babić Živko uporedjuje količine mlijeka koje 
su potrebne stanovništvu zimi i količine mlijeka potrebne ljeti 
te dolazi do zaključka da se mlijeko koje se ljeti mora otkupiti 
i koje se ne može prodati mora preraditi, a tu preradu na kojoj 
će biti veliki gubici preuzima Mljekara.

Odbornik Hadžimujagić Ismet smatra da se ovde ne radi 
ni o kakvoj integraciji, budući da Jnte0racija ima drugi ekonom
ski cilj nego da se ovde radi o jednoj situaciji kojom je primorana 
komuna Banja Luka da postupi na ovaj način.

Nakon diskusije predlog Rješenja o odobravanju odluke 
Radničkog savjeta komunalnog preduzeća uradska mljekara Banja ^uka
0 pripajanju „oljoprivr dno-industriLkom kombinatu nM*Stojanović’1 
Nova Topola jednoglasno je usvojen.

Po 35 tacki dnevnog reda izvještaj podnosi isti izvje
stilac.

Diskusije nije bilo pa je predlog Rješenja o prestanku 
rada i sprovodjenju postupka redovne likvidacije ugostiteljske 
radnje nGrmeČ” Banja Luka jednoglasno usvojen.

Predsjednik SO na pitanje odbornika LovidLć Bišićara 
odgovara da odluke o zavodjenju mjesnog samođoprinosa nisu iznete 
jer nisu sadržale potrebne elemente a da će se kada se nedostaci 
otkole iznijeti na sjednicu Skupštine.

Na pitanje odbornika ICeser Ljubomira odgovara da pro
šireni zapinik sa prošle sjednice Skupštine koji je stenografisan
1 sastoji se od 5o stranica ni^e dostavijen^odbomiciraa nego samo 
skraćeni zapisnik koji ne sadrži sve zaključke iz proširenog zapis
nika.

Na kraju sjednice predsjednik 30 Bopović Milorad iznosi 
da su neki odbornici za vrijeme pauze napustili sjednicu, te moli 
da se u buduće to ne dešava.

Podpredsjednik SO Džankić Fikret iznosi stanje po upisanon 
zajmu za obnovu ,3koplja i moli prisutne odbornike, da preduzmu mje
re da be lica koja bu upisala zajam izvrše i uplate.

Sjednica je završena u 3$ Časova.



D N E V N I  R E D
za sjednicu Skupštine opštine Banja Luka koja će se održati

19.februara 1964 godine u Domu kulture

.......  : > )  Program mjera za zdravstvenu zaštitu na područ
ju opštine Banja Luka za 1964 godinu. (Izvjestilac Karabegović 
Vida)•

Predlog Odluke 0 porodičnom i domskom smještaju 
vaspitno zapuštenih maljoljetnih lica* (Izvjestilac: Varunek 
Vecko) ,

Predlog Odluke o dodjeljivanju novčanih pomoći 
materijalno neobezbedjenoj djeci na području opštine Banja Luka* 
(Izvjestilac: Varunek Vecko).

Predlog Odluke 0 dodjeljivanju novčanih pomoći 
materijalno neobezbedjenim licima na području opštine Banja Luka* 
(Izvjestilac: Varunek Vecko). I

(5.) Predlog Odluke o Čuvanju službene tajne. (Izvje-/ 
štilac: Cigantfcić Mi lan). v'

:j>\ Predlog Odluke o izmjeni Odluke 0 sistematizaciji 
radnih mjesta u organima uprave Opštinske skupštine opštine Ba
nja Luka* (Izvjestilac: Ciganović Milan).

i Predlog Odluke o položajnim platama službenika
Skupštine opštine Banja Luka. (Izvjestilac: Ciganović Milan)

(Cg/ Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na finan- 
siski plan PoSda/za školstvo za 1964 godinu. (Izvještilac:Radić 
Slavko) • /

Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na finan- 
siski plan Fonda za kulturu za 1964 godinu. (Izvjestilac: Balić 
Fuad)• _

(loj Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na finan- 
siski plan Fonda za socijalnu zaštitu za 1964 godinu.(Izvjesti
lac: Varunek Vecko)•p

_ Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na finan-j
siski plan Fond,a za_puteve_za_lS£4-sodinu* (Izvjestilac: Ibrahim# pašić A d e m V ^ — ' '

fl% ) Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na kupovint 
zgrade u ulzci Maršala Tita broj 76. (Izvjestilac: Ibrahimpašić 
Adem),

Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na plan 
gazdo van ja v«t£ćnama društvenog sektora za 1964 godinu Šumsko-priv
rednom preduzeću "Posavina” Bosanska Gradiška. (Izvjestilac: 
Zeeević Fuad)* •—
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14* Predlog Rješenja o davanju garancija:
- fabrici celuloze i viskoze u izgranji na iznos 

od 53,2oo.ooo.- dinara,
- Fabrici celuloze i viskoze u izgradnji na iznos 

od 86,0 8 1.000.- dinara,
- fabrici celuloze i viskoze u izgradnji na iznos 

od 2 14,2oo.ooo.- dinara.
- Tvornic i gradjevinskog materijala i montažnih - >• 

elemenata "Budućnost" na zajam u iznosu od 
2,8 74.6oo.- dinara,

.- Tvornici "Vitaminka" na iznos od 2o,o71.573.-din.
f- Tvornici koža na iznos od 62,938.997.- dinara,
^(Izvjestilac: Kovačevic Vojo).

(16> Predlog Rješenja o razrješenju dužnosti predsjednika 
Savjeta za komunalne poslove ijimenovanju predsjednika Savjeta 
za komunalne poslove* ( IzvjestilacsKecman Milan)

& 6> Predlog Rješenja o razrješenju dužnosti načelnika 
Odjelenja za zdravlje i socijalnu zaštitu Skupštine opštine^/ 
Banja Ljilra (Izvjestilac; Kecman Milan) ^

Predlog Rješenja o postavljenju načelnika Odjelenja 
za zd„avlje i socijalnu zaštitu Skupštine opštine Banja Luka^ 
(Izvjestilac: Kecman Milan) •

( l m Predlog Rješenja o razrješenju dužnosti članova 
Komisija za vjerska pitanja i imenovanju članova Komisije za 
vjesimka pitanja.(Izvjestilac: Kecman Milan)*

(Tsjy Predlog Rješenja o produženju mandata članovima 
SsvjetaCen^ra za socijalni rad^f Izvjestilac: Kecman Milan)*

20y/l,redlog Rješenja o razrješenju dužnosti upravnik^ 
Doma kulture u Banjoj Luci. (izvjestilac: Kecman Milan)

Predlog Rješenja o postavljenju direktora Zavoda V/ 
za urbaSlzam u Banja luci* (Izvjestilac: Kecman Milan)* w

( 2 Ž ) Predlog Rješenja o postavljenju stambenog inspektora 
Skupštine opštine Banja Luka (Izvjestilac: Kecman Milan)., \ y ^

PredlotJ Rješenja o razrješenju dužnosti članova 1 \ 
Komisij^za utvrdjivanje radnog staza i posebnog staža pri jtV) 
Skupštini opštine Banja Luka. (Izvjestilac. Kecman Milan.) 5)^

/Sa/Predlog Rješenja o imenovanju Kgmisije za utvrdjiva
nje ratmog staža i posebnog staža pri Skupštini opštine B.Luka. 
(Izvjestilac: Kecman Milan).

Predlog Rješenja iz imovinsko pravne oblasti:
I. 0 odredjivanju organom^koristenja privrednih 

organizacija na nekretninama vlasništvo opšte-narodne imovine:
- Trg.preduzeća "Metal"^
I^Trg.preduzeča industriskom robom "Naprijed",./ 
(g^Preduzeća "Angropromet",^ / V
^  Montažnog preduzeća "Instalater".*/
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II« 0 i zuz Imanju nacionalizovanog grad je vina kog
zemljišta:

- Stojaković Milana^
- Pašalić Saime, Pasalid Erotine, Perko Martina, 

Kalaš Zorke, Paskolo Marije, Šaula Vlada, i Lazicid Dobrile,
- Pranjid Marije,
- Bajrid Osmana, Mehmeda i Muhameda,
- Simurdjić Milorada, Kalenjuk Romane i Kalenjuk

Milke,
- Lovrid Savke, Milice, Mirka, Vukovic Dušana, 

Nježic Smilje, Savid Mile, Pere, Mileve, Milke, Stojana,0ave 
Momčila,Dušana i Dragana, Elezar Jozefa i Ide, Krstanović 
Boška i M i r j a n e '

Cvijic rodj«Bokonjid Kristine,
^TIJ.O dodjeli nacionalizovanog gradjevinskog zemljišt
— - Stambenoj zadruzi,.]^ \~Z ",

- Stanuvukovid
- Stupar Obradu i Gelo Mariji,^
- Kajkut Zoranu, j # '
- Fondu za stambenu izgradnju

IV.0 odredjivanju isplate naknade za dodjeljeno
nacionalizovano neizgradjeno gradjevinsko zemljište preduzedu 
"Elmont" u više rata.

V* 0 dodjeli zemljišta vlasništvo opštenarodne i/s 
imovine preduzedu "Kolonijal".

VI^/o prodaji zemljišta vlasništvo opštenarodne 
imovine Pejakovic Franji. Vf

0 dodjeli zemljišta ZZ Banja Luka^j^P'
(VIJI. 0 odbijanju zahtjeva za dodjelu nacionalizovanog 

neizgradjenđg gradjevinskog zemljišta:
- preduzeca "Instalater",8!?''̂ v
- Stambene zajednice JJMejdan"^^
- Jusufovic Idx*iza|J^
- Račić Petra, s
- Trokić Ibrahimai)^
- Eukenda Ante j r

NAKMDNI DHETOIRED

26. Predlog Rješenja o obrazovanju komisije za preg- 
leg Statuta radnih zajednica^ — ---

27t/predlog Rješenja o razrješenju dužnosti upravnika 
Opšte bolnice Banja Luka.(Izvjestilac: Kecman M ^ lan)«^^^^

Predlog Rješenja o davanju garancije Tvornici
celuloze i viskoze u izgradnji na iznos od dinara 13.092.271.ooo

v



23m Odluka o davanju ovlašćenja Komunalnoj banki ■ 
Banjaluka za naplatu učešća po zajmu Fabrici celuloze i viskoze 
u izgradnji Banjaluka za izgradnju Fabrike viskoze na teret svih 
raspoloživih budžetskih sredstava i fondova do iznosa od dinara j  
1.322.4oo.ooo.- (Izvjestilac: 0 2 ''^— — ---

3o* Predlog Odluke o davanju saglasnosti Upravnom od
boru Komunalne banke Banja Luka da može iz sredstava LIF-a i Kre
ditnog fonda, odobriti bez konkursa Fabrici celuloze i viskoze 
u izgradnji Banja Luka kredit u visini od 3.793*4oo*ooo.-^x

31. Predlog Rješenja o davanju garancije Fabrici celu
loze i viskoze u izgradnji Banja Luka na (terminski iskup -eviden
tni kredit) u visini od Din. 9-393.945.ooo.-/^< '

32. Predlog Rješenja o davanju garancije Fabrici celu
loze i viskoze u izgradnji Banjaluka na iznos od Din.3.793*4oo.ooo«

_ 33. Predlog Rješenja o davanju garancije Fabrici
"Univerzal" Banjaluka u visini od Din. 3»4oo.ooo.-

Predlog Rjšenja o odobravanju odluke Radničkog 
savjeta Konupreduzecu Gradska mljekara Banjaluka o pripajanju 
Poljoprivredno-industriskom kombinatu "M.Stojanović" Kova Topola.

35. Predlog Rješenja o prestanku rada i sprovodjenju 
postupka redovne likvidacije Ugostiteljske radnje "Grmeč” B.Luka.

\

TAČKE KOJE SU SKIKUTE SA DNEVKOG RE

1. Predlog Odluke o zaduženju opštine Banja Luka na^ 
kratkoročnu pozajmicu u iznosu od 2o,071.573.-

(2. Predlog Odluke o zaduženju opštine -^anja Luka na 
zajam u iznosu od dinara 62,938.99?.-

(3  ̂Predlog Rješenja o postavljenju poljoprivrednog 
inpe^tora Skupštine opštine Banja Luka. —


